

Join the Board of Directors for Georgian Bay General Hospital

Guided by our purpose statement of – We Make Excellent Care Personal – Georgian Bay General Hospital (GBGH) is committed to providing excellent care to the residents of the broader North Simcoe region. Led by a passionate and committed Board, an outstanding Leadership Team, 750+ employees, professional staff complement of 200+ and 100+ volunteers, the organization has launched an ambitious 7-year strategic plan, designed to meet the health care needs of a rapidly growing population. GBGH is guided by the strategic pillars of Continual Excellence, Trust and Belonging, Dedicated Team and Sustainable Growth.

GBGH is looking to fill vacant Board of Director roles. The GBGH Board is skills-based, volunteer board, providing an excellent opportunity for community members to contribute to and shape the future of healthcare delivery in North Simcoe while playing an important governance oversight role. To be eligible to join the Board, candidates must have a primary or secondary residence or operate a business in the primary service area of the hospital, including Towns of Midland & Penetanguishene, as well as the Townships of Georgian Bay, Tiny & Tay or Christian Island.

The GBGH Board of Directors welcomes applications from individuals with varying experiences and expertise areas but has identified that the following three areas are areas of particular interest:

- Government Relations/Public Policy
- Information Technology / Cyber Security
- Capital Redevelopment & Large Scale Capital project

The GBGH Board of Directors has a strong desire to have our Board closely reflect the diverse populations served by the hospital. We invite applications from all genders, all races and ethnicities, people of all abilities, Indigenous peoples, LGBTQ2S+ persons and bilingual or multilingual individuals. We are committed to providing all applicants with equal opportunities.

To express your interest in this role please apply via the following link <https://gbgh.on.ca/board-of-directors/> or via email to BoardChair@gbgh.on.ca

Joignez-vous au conseil d'administration de L'Hôpital général de la baie Georgienne

Guidé par l'énoncé de l'objectif principal – Nous personnalisons les soins d'excellence – L'Hôpital général de la baie Georgienne (HGBG) s'engage à fournir d'excellents soins aux résidents dans l'ensemble de la région de Simcoe Nord. Sous la direction d'un conseil d'administration engagé et passionné, une équipe de direction hors pair, plus de 750 employés, un complément de plus de 200 membres du personnel professionnel et une centaine de bénévoles, l'organisme a lancé un ambitieux plan stratégique septennal conçu pour répondre aux besoins de santé d'une population en croissance rapide. L'HGBG s'oriente sur ces piliers stratégiques : excellence continue, confiance et appartenance, équipe dévouée et croissance durable.

L'HGBG cherche à combler des rôles vacants au sein du conseil d'administration. Le CA de l'HGBG est composé de membres bénévoles, sélectionnés pour leurs compétences, et offre une excellente occasion aux membres de la collectivité de contribuer à la prestation des soins de santé dans Simcoe Nord et d'en façonner l'avenir tout en jouant un important rôle en surveillance de la gouvernance. Pour être admissible à siéger au CA de l'hôpital, toute personne candidate doit avoir sa résidence principale ou secondaire ou exploiter une entreprise dans la zone principale de service de l'hôpital, y compris les villes de Midland et de Penetanguishene, ainsi que les cantons de Georgian Bay, Tiny et Tay ou l'île aux Chrétiens.

Le conseil d'administration de l'HGBG invite les demandes de personnes possédant des expériences et des connaissances dans des domaines variés, mais a cerné les trois domaines suivants comme présentant un intérêt particulier :

- Relations gouvernementales / Politique publique
- Technologie de l'information / Cyber sécurité
- Réaménagement immobilier et projets immobiliers à grande échelle

Le conseil d'administration de l'HGBG tient fortement à ce que le CA corresponde étroitement aux diverses populations que l'hôpital dessert. Nous encourageons les demandes de la part de toute personne quel que soit le sexe, la race et l'ethnicité, le niveau d'aptitude, les peuples autochtones, les personnes LGBTQ2S+ et les personnes bilingues ou multilingues. Nous sommes engagés envers l'égalité des chances pour tous les postulants et postulantes.

Pour exprimer votre intérêt envers ce rôle, veuillez présenter votre demande à partir de ce lien <https://gbgh.on.ca/board-of-directors/> ou faire parvenir un courriel à BoardChair@gbgh.on.ca.

